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VERSLAG DORPSTAFEL 
 

Betreft overleg:  Dorpstafel Zevenbergschen Hoek  
Locatie:  De Zevensprong 
Datum overleg:  20 juli 2022  
Aanvang / einde:  19:30 – 22:00 uur  
Voorzitter: Albert van Loon 
Notulist: Antoine Broere 
Deelnemers: Inge Bakelaar (Penningmeester), Pauline Joosten (Wethouder), Amber Oosters-

Ter Veld, Jeanne Deijkers, Diana Assman, Melanie Hermes, Gert Suur,                        
Daniëlle Schapendonk, Daisy Steenbergen, Jolanda Cali van Dongen, Natalie de 
Vries, Rob van Woezik, Bert Kokke, Hans Broere, Hans van Brenkelen, Elly 
Ackermans, Theo van Oosterhout, Ad Zwanen, Corry van Genesen, Jan den 
Reijer, Floris Stoot, Stefanie Kooij, Ferdinand van den Oever (Port of Moerdijk), 
Esther Vlasblom (Surplus), Luc Willems (vervangende gebiedscoördinator). 

Afmeldingen: Noortje Enkhuizen (Woonkwartier), Jer Strijbos, Dieuwke Piebenga (Port of 
Moerdijk), Petra Schets, Angelic de Jong-Vermaas (gebiedscoordinator). 

 
1) Opening en mededelingen: 

a) Opening: 
De voorzitter heet iedereen hartelijk welkom, ondanks het warme weer een erg grote opkomst. 
Vele nieuwe gezichten ook daarom starten we met een voorstelrondje. 

b) Aanwezigheid vaststellen/afwezig meldingen. 
- Iedereen vult de aanwezigheidslijst in. 

c) Onderzoek aanlanding Windpark Nederwiek-3 Moerdijk 
Luc Willems en Ferdinand van den Oever lichten toe dat mede ten gevolge van de energie 
transitie bekabeling vanuit windparken uit zee aan land komt. De gemeente heeft overleg gehad 
met het Rijk en Tennet over een nieuw windenergieproject op zee. Naar verwachting zal kort na 
de zomervakantie (in de loop van september) hierover een formele kennisgeving vanuit het Rijk 
worden gegeven. Het lijkt ons goed in ieder geval de betrokken tafels vooraf te informeren. De 
info is als volgt, “Om een versnelling in de energietransitie mogelijk te maken, wordt de aanleg 
van extra windparken op zee voorbereid door het Rijk. Deze extra windparken moeten vóór 2030 
gebouwd zijn en een bijdrage leveren aan de stroomvoorziening in Nederland. De stroom die 
door een windpark op zee wordt opgewekt, moet naar land worden vervoerd, zodat het op land 
via het netwerk van hoogspanningsverbindingen door Nederland verspreid kan worden. Dat 
vervoeren naar land wordt “aanlanden van wind op zee” genoemd. Voor de aanlanding van 
windpark Nederwiek-3, dat voor de kust bij IJmuiden wordt aangelegd, wordt onderzocht of een 
locatie in de gemeente Moerdijk mogelijk is. Gekeken wordt naar opties op of in de buurt van het 
Zeehaven- en Industrieterrein Moerdijk. Het Rijk en Tennet onderzoeken in de komende 
maanden de mogelijkheden. Naar verwachting volgt in september een zogenaamde eerste 
kennisgeving. Via een publicatie in kranten en op websites wordt het formele onderzoek 
aangekondigd en wordt uitgelegd op welke manier iedereen mee kan denken en kan reageren. 
De gemeente Moerdijk is ook betrokken in het proces, maar het project vindt plaats onder 
verantwoordelijkheid van Tennet en het Ministerie van Economische Zaken. 
 
Zorg van bewoners is nu in hoeverre Zevenbergschen Hoek (ZBH) hier toch ook weer nadelige 
gevolgen van gaan ondervinden. In hoeverre gaan nu de 150KV masten nu toch niet weg of 
komen er extra 380KV hoogspanningsmasten?   
De tafel stelt het op prijs dat we in dit stadium al (vooraf) geïnformeerd worden over dit proces. 
Er wordt toegezegd door de gemeente dat we geïnformeerd blijven. Vrees blijft dat we achteraf 
geïnformeerd worden met harde feiten. Dit punt gaan we vast op de agenda zetten om te borgen 
dat wij geïnformeerd blijven. Ervaring is dat we slecht betrokken worden door Tennet en 
gemeente in deze processen en er komt al (te) veel op onze leefomgeving af. Tennet heeft al 
een principe investeringsbesluit genomen voor een 380KV station op Moerdijk. 
Wethouder Blom kan hier een volgende keer mogelijk meer komen vertellen over Nederwiek-3 
Moerdijk. 
Wethouder Pauline Joosten verteld ook dat Persberichten vanuit de gemeente, die betrekking 
hebben op specifieke kernen, vooraf naar de betreffende Dorpstafel gestuurd worden zodat we 
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het niet uit de krant moeten vernemen wat er speelt.  
d) Client ervaringsonderzoek (WMO) 

Angelic (de nieuwe gebiedscoördinator) is helaas zelf verhinderd en kan dit niet nader toelichten. 
Mogelijk bedoeld om het sociale aspect wat vaker op de agenda van de dorpstafels te krijgen 
naast de fysieke punten. 
 

2) Notulen en actielijst: 
a) Vaststellen verslag 13-04-2022 

Er zijn geen opmerkingen en het verslag van 13-04-2022 wordt hierbij vastgesteld. 
b) Voortgang actiepuntenlijst 13-04-2022 

De actiepunten lijst wordt doorgenomen.  
De aangepaste actielijst wordt bij dit verslag bijgevoegd als Actielijst 20-07-2022. 

3) Verkiezingen	nieuwe	bestuursperiode	dagelijks	bestuur	Dorpstafel 
Zoals eerder aangegeven in de bijeenkomst op 26-01-2022 eindigt de bestuurstermijn van het 
huidige dagelijks bestuur van de Dorpstafel per 23-01-2023. 
De Penningmeester, Inge Bakelaar, heeft aangegeven zicht niet meer herkiesbaar te willen stellen. 
Deze bestuursfunctie komt dus vacant. 
Ook voor de functie van voorzitter en secretaris kunt u zich aanmelden bij het bestuur.  
Albert van Loon en Antoine Broere, respectievelijk de voorzitter en secretaris overwegen nog of zij 
zich weer verkiesbaar willen stellen. Afhankelijk of er merkbaar verbetering komt in de omgang met 
burgerparticipatie binnen de gemeente. Blijft het niveau gelijk of verbeterd het niet dan zullen ook zij 
zich niet meer herkiesbaar stellen. De nieuwe gemeentelijke coalitie heeft hier een van haar 
speerpunten van gemaakt voor 2022, dus kijken ze dit nog even aan.  

4) Instellingen	werkgroepen 
Komen bij agendapunt 7 verder ter sprake. 

5) Hondenspeelruimte	/-uitlaatplaats 
Gemeente heeft destijds zelf de vraag uitgezet om naar een voorkeurslocatie(s) te zoeken voor een 
honden uitlaatplaats en geeft er vervolgens geen vervolg aan. Dit leid tot veel frustraties onder 
honden bezitters. Bij de geluidswal is een honden losloop- en wandel- en fietsgebied, wat niet 
samengaat. Vanuit Bert Voeten (Gemeente) vernomen dat er vanuit de gemeente geen vooruitgang 
geboekt is. Gemeente wil nu weer opnieuw hetzelfde proces doorlopen en opnieuw inventariseren. 
Frustrerend want op eerdere input is vanuit gemeente nooit een reactie gekomen, terwijl er veel tijd 
in gestoken is door vrijwilligers. 
Vanuit het participatiefonds Port of Moerdijk kan financiële steun aangevraagd worden en er dient 
dan wel een plan in met een breed draagvlak en financieel plan/financiering te komen. Dient dan 
indienen bij de gemeente en ook op laten nemen in het onderhoudsplan van de gemeente.  
Ferdinand van den Oever zegt toe dat als er een voorkeurslocatie is met een breed draagvlak bij de 
Honden liefhebbers en de directe omwonende en een inrichtingsplan met begroting(kostenplaatje), 
hij de financiering wil regelen. Dit kan dan bij de gemeente ingediend worden als totaalplan.  
De werkgroep (Petra Schets en Bert Kokke) gaan dit oppakken. 

6) Veiligheid	schoolzone 
Stefanie Kooij ligt toe dat er met diverse verkeerszaken bij school niet opgepakt zijn. Na de inrichting 
van de eenrichting straat (Olavstraat) heeft de ouderraad (school) diverse zaken ter verbetering 
aangedragen en er is geen reactie verdere (re)actie gekomen vanuit de gemeente. 
Punt van zorg is nu dat de Mariaschool(Langeweg) gaat fuseren met de school en er dus meer 
kinderen en dus ook meer auto’s langsrijden om kinderen te halen/brengen. Ook de beloofde 
octopuspalen staan er nog steeds niet, ondanks de toezeggingen van de gemeente. Laatste stuk is 
tweerichting waardoor ouders daar gaan keren, Kiss & Ride is niet duidelijk voor eenieder. Veel 
zaken die nog de aandacht vragen.  
Daarnaast komt er straks extra bouwverkeer. Zorg is dat het straks een keer echt fout gaat. 
Vraag vanuit de Dorpstafel is wat school eraan gedaan heeft? Moet dit wel lopen via de Dorpstafel? 
Vaak is het ook gedrag van de ouders zelf en OR van de school kan hier ook actief in zijn. 
Advies is om directie van de school met OR zelf contact op te laten nemen hierover met de 
gemeente (verkeerskundige en handhaving) en dit niet via de Dorpstafel te laten lopen. 
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7) Terugkoppeling	vanuit	werkgroepen	
18 mei zijn er diverse werkgroepen geformeerd: 
1) Werkgroep Dorpswinkel; 
12 deelnemers hebben al stappen genomen, Gert Suur is de voorzitter en nu is bekeken wat de 
opzet zou moeten worden. Er zal op korte termijn een enquête gehouden worden langs alle 
woningen om de behoefte te peilen. Aan de hand hiervan zal een plan van aanpak gemaakt gaan 
worden. Er zal ook een gesprek aangegaan worden met de nieuwe eigenaar/huurder van voormalig 
café de zwaan om te kijken of daar mogelijkheden liggen. 
2) Werkgroep Dorpscafé 
Zijn 3 aanmeldingen nog niet bijeengeweest. 
Belangrijk voor deze werkgroep om in contact te treden met werkgroep Dorpswinkel, omdat er 
mogelijk synergie in zit tussen de beiden werkgroepen. 
3) Werkgroep Verkeer (doorstart) 
Zijn 5 aanmeldingen nog niet bijeengeweest. 
4) Werkgroep Wonen en onderverhuur;  
Waren 5 aanmeldingen en nu nog 2, wordt bekeken hoe hier mee verder te gaan. 
De voorzitter is Daisy Steenbergen. Deze werkgroep kijkt hoe de verpaupering in het dorp door 
achterstalligonderhoud en onderverhuur kan worden tegengegaan. Het is al aangekaart bij de 
gemeente dat er de onderverhuur aan arbeidsmigranten plaatsvindt in vaak slecht onderhouden 
woningen. De handhaving zal dit nu in kaart gaan brengen. In hoeverre het gedoogt wordt door de 
gemeente kon nog geen antwoord op gegeven worden, maar toegezegd is dat dit teruggekoppeld 
gaat worden. Zorg is dat dit soort bewoning door arbeidsmigranten de overhand gaat krijgen in de 
kern. 
5) Werkgroep groenvoorziening 
Zijn 2 aanmeldingen nog niet bijeengeweest. 
4) Werkgroep Hartog naar industrieterrein 
Zijn 6 aanmeldingen nog niet bijeengeweest. 

8) Sponsor	aanvraag	Zomercarnaval	
Jeanne Deijkers is aanwezig als vertegenwoordigster van de Zomercarnaval. 
Vraag is of dit dorps evenement gesponsord kan worden door de Dorpstafel in het bijzonder voor de 
hier aangekoppelde Zevenkamp. 
Surplus geeft aan ook te willen kijken naar mogelijkheden om te sponsoren. 
De nieuwe Dorps Braderie die gelijktijdig plaatsvind heeft geen sponsorbijdrage nodig. 
In principe sponsort de Dorpstafel niet en conform de “Voorwaarde toewijzing gelden” moeten er wel 
aan voorwaarden voldaan worden. Wens van de tafel is om deze aanvraag beter te gaan 
onderbouwen. Er zal daarom opnieuw een beter onderbouwde aanvraag komen gericht aan de 
Dorpstafel welke in lijn is met Voorwaarde toewijzing gelden. Hierna zal een digitale stemming 
gehouden worden in verband met het tijdstip van het evenement (2 september).	

9) Rondvraag/Afsluiting:	
A) Plaatsingen woningen op het sportveld kan niet verder aangepast worden. Er is al een 

vergunning verleent voor 25 woningen. 

B) Speeltuin heeft een nieuw speeltoestel aangeschaft en vraagt om een bijdrage aan de hand van 
een nota die is aangeleverd.  Conform de voorwaarde toewijzing gelden dient e.e.a. beter 
onderbouwt te worden en tijdig aangeleverd te worden. Mogelijk volgende keer in stemming 
brengen. 

C) Mariabeeld bij de gouden leeuw, zal deze behouden blijven?  
In het bestemmingsplan is vastgelegd dat het Mariabeeld behouden zal blijven. De locatie waar 
deze naar toe verplaatst wordt is nog niet vastgesteld.  
Kunnen bewoners hier in meegenomen worden? Ferdinand op terug na bekeken te hebben wat 
de mogelijkheden zijn. 

 

Eenieder bedankt voor de inbreng en alvast een goed vakantie toegewenst! 
 

 


